
Protokół nr 59 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 26.06.2024 r.  

 

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY 

 

Szczecin,  26.06.2024 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 05.06.2024. 

4. Uchwała nr 206/24 – dzierżawa ul Metalowa 

5. Rajd po Puszczy na zakończenie lata 09/2024 

- budżet, plan 

6. Omówienie wyjazdu seniorów do Glinnej 15.06.2024 

7. Wyjazd seniorów do teatru 09/2024 

- budżet z przeniesienia  

8. Omówienie Tygodnia  Dziecka z DK Krzemień 1-8.06.2024 

9. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców ( dyżur) 

10. Analiza bieżących ALERTÓW. 

11. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Przebieg: 

 

Ad.1. 

Wiceprzewodnicząca stwierdziła kworum – zgodnie z listą obecności. 

 

Ad.2. 

Głosowanie 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZRYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad.3. 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZRYMUJĄCYCH: 1 

 

Ad. 4. 

Głosowanie 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZRYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad. 5. 



Przedstawienie planu rajdu po Puszczy Bukowej przez Przewodnicząca pomysłu. Wstępnie ustalona 

data 14.09 – do uzgodnienia z prowadzącym. Proponowany budżet 300 złotych. 

 

Ad. 6. 

Wszystko było bardzo dobrze, według Radnej prowadzącej wycieczkę. Niewykorzystane pieniądze 

zgodnie z ostatnią decyzją Rady przejdą na wyjazd seniorów do teatru. 

 

Ad. 7. 

Radna Jagoda Biźnia proponuje, by rozpisać to na 2 razy. W tym przypadku należy przedstawić do 

zatwierdzenia Uchwały przez Radę. 

 

Ad. 8. 

W festynie uczestniczyli Radni: Jolanta Sylwanowicz i Dominik Janas uczestniczyli w zakończeniu 

Dnia Dziecka. 

Przewodnicząca opowiedziała także o filmie wyświetlanym w DK Krzemień na zakończenie sezonu. 

Wyraziła bardzo pochlebną opinię na temat filmu. Będzie do obejrzenia w sieci po udostępnieniu 

przez DK Krzemień. 

 

Przeprowadzono dyskusję na temat funkcjonowania Rady i komunikacji. 

Poruszono temat związany z tablicami. Ustalono, że komplet kluczy będzie u Katarzyny Biźni. 

Ustalono, że w ramach budżetu Rady Osiedla – zostaną wymienione w okresie wakacyjnym szyby w 

gablotach i zamki w nich. 

Należy poprawić komunikację działań Rady na forum – przekazywać bieżące sprawy. 

 

Ad. 9. 

Brak 

 

Ad. 10. 

Brak 

 

Ad. 11. 

Dyskusja na temat informacji przychodzących do Rady Osiedla z prośbą o udostępnienie zbiórek i 

festynów na stronach Rady Osiedla. 

Ustaliliśmy, że ewentualne prośby o udostępnienie organizacji imprez charytatywnych 

organizatorzy kierują bezpośrednio na maila Rady Osiedla. Ewentualne ogłoszenia będą dotyczyć 

mieszkańców osiedla Podjuchy. 

 

Przewodnicząca ogłosiła, że jako Radna Miejska, jest w komisji ds. Budownictwa i mieszkalnictwa 

oraz w zespole który będzie na bieżąco będzie rozpatrywał zmiany w planie zagospodarowania 

przestrzennego. 

 



Spotkanie opuściła Radna: Marta Wójcik 

 

Wniosek Radnego Jakuba Cichockiego, aby przyjąć 2 Uchwały: 

 

1. Dotycząca uruchomienia fontanny w Parku Wolności 

 

W związku z uruchomieniem fontanny w dniu spotkania Rady, wniosek stał się nieaktualny. 

 

 

2. Dotyczącą kontroli i objęcia nadzorem zabytku sklepu tzw. Rzeźnika w Podjuchach. 

 

Uchwała 207/24 

 

ZA: 7 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 1 

 

Zaśmiecanie rynku po terenie Budimexu – Radny Jakub Cichocki zgłosi ten temat na Alert. 

 

Następne spotkanie Rady w dniu 24.07 

 

 

 

 

 

 

 


